

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT7633952

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
PHILIPPE MALOIGNE	10/05/2022
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	SAMSHIELD
Street Address:	10 AVENUE DU BEAUVAISIS
Internal Address:	PAE DU HAUT-VILLE
City:	BEAUVAIS
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	60000
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Patent Number:	11142450
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(248)641-0270
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	2486411600
Email:	troy@mailroom@hdp.com
Correspondent Name:	MONTE L. FALCOFF
Address Line 1:	5445 CORPORATE DR
Address Line 2:	SUITE 200
Address Line 4:	TROY, MICHIGAN 49098
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	8674-000253-US
NAME OF SUBMITTER:	MONTE L. FALCOFF
SIGNATURE:	/Monte L. Falcoff/
DATE SIGNED:	11/08/2022
This document serves as an Oath/Declaration (37 CFR 1.63).	
Total Attachments: 1	
source=Executed_Assignment#page1.tif	

ENTRE LES SOUSSIGNES

Monsieur Philippe MALOIGNE
20 impasse des Blémonts
60112 SAUQUEUSE ST LUCIEN
FRANCE

appelée le cédant, d'une part,

ET

La SAS française :

SAMSHIELD
10 Avenue du Beauvaisis
PAE du Haut-Villé
60000 BEAUVAIS
FRANCE

appelée la cessionnaire, d'autre part,

ATTENDU QUE

Le cédant est titulaire et seul propriétaire des droits de propriété industrielle des brevets américains n° 16/257513 et n° 16/652,170 délivrés respectivement sous les numéros:

US11,142,450 délivré le 12 octobre 2021

US11,365,114 délivré le 21 juin 2022

le cédant déclare que les annuités de ce droit de propriété industrielle ont été régulièrement payées à ce jour.

IL A ETE CONVENU CE QUI SUIT

Le cédant cède à la cessionnaire la propriété pleine et entière du droit de propriété industrielle ci-dessus mentionné et subroge la cessionnaire dans tous les droits et actions qui y sont attachés, y compris le droit d'agir à l'encontre de contrefaçons commises préalablement à la présente cession.

La présente cession est consentie et acceptée moyennant le paiement par la cessionnaire au cédant d'une somme de 1(un) euro.

La cessionnaire s'engage à procéder à ses frais à l'inscription de la présente cession au registre des Brevets de l'Office des brevets américain.

Tout pouvoir est donné au porteur de la présente convention pour remplir toutes les formalités nécessaires en vue de lui donner son plein effet et pour représenter la cessionnaire auprès de l'Office des Brevets américain.

La présente cession ayant été rédigée à la fois en langue française et en langue anglaise, les deux textes feront également foi.

Fait à / Done at *BEAUVAIS*
Le / On *10/10/22*
Signé par *Philippe Maloigne*
Nom
Fonction *Directeur*

US

BETWEEN THE UNDERSIGNED

Monsieur Philippe MALOIGNE
20 impasse des Blémonts
60112 SAUQUEUSE ST LUCIEN
FRANCE

called the assignor, on the one part,

AND

The French SAS:

SAMSHIELD
10 Avenue du Beauvaisis
PAE du Haut-Villé
60000 BEAUVAIS
FRANCE

called the assignee, on the other part,

WHEREAS

- the assignor is owner and sole proprietor of industrial property rights of the US granted patents n°16/257513 and n°16/652,170 respectively granted under the numbers:

US11,142,450 granted on May 12, 2021

US11,365,114 granted on June 21, 2022

- the assignor declares that the annual fees for this industrial property right have been regularly paid up to this date.

THE FOLLOWING HAS BEEN AGREED UPON

1. The assignor assigns unto the assignee the full ownership of the above-mentioned industrial property right and subrogates the assignee in all the rights and remedies related thereto, including the right to sue for infringements committed prior to this assignment.

2. The assignment is made and accepted in consideration for the payment by the assignee to the assignor of the sum of 1 (one) euro.

3. The assignee shall undertake at his own costs the recording of this assignment with the Register of Patents of the US Patent Office.

4. All power is given to the bearer of this agreement to complete all necessary formalities in order to render it fully effective and to represent the assignee at the US Patent Office.

5. This assignment being drawn up both in the French language and the English language, both texts shall be held equally authentic.

Fait à / Done at *BEAUVAIS*
Le / On *10/10/22*
Signed by *Philippe Maloigne*
Name
Function *Director*

05/10/2022

PATENT